
 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Nad  jazerom 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 10. riadneho zasadnutia Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti  Košice – Nad jazerom 

dňa 27. februára 2020 

 

 

 

Prítomní: Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová- starostka mestskej časti 

                                    Mgr. Bernard Berberich – zástupca starostky         

   PhDr. Patrik Géci – kontrolór 

Prítomní poslanci:    JUDr. Roman Frnčo,  

Bc. M. Seman, MUDr. R. Lenártová, PhD., 

Ing. J. Skonc, Ing. N. Borovský, Z. Dlhá, Mgr. S. Hricková, MVDr., Mgr. A. 

Jenčová, Mgr. Pavol Slivka, Mgr. A. Gajdošová, PhDr. Róbert Schwarcz 

 

Ďalší prítomní: JUDr. Alena Olejárová – vedúca oddelenia kancelárie starostu  

   Ing. Marta Majtanová – vedúca ekonomického oddelenia 

Ing. Milan Derfiňák – vedúci oddelenia výstavby a investičnej činnnosti  

Ing. Ildikó Szegedyová – vedúca oddelenia kultúry, športu a marketingu 

Ing. Miroslav Fajčík – veliteľ stanice MP Košice – Nad jazerom 

Pplk. Ing. Martin Gancarčík – riaditeľ odd. PZ Košice – Nad jazerom 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

    

    

 

                                                     

K bodu č. 1/ Otvorenie zasadnutia 

 

 

 Starostka otvorila  10. riadne zasadnutie Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – 

Nad jazerom, ktoré bolo  v zmysle platnej legislatívy a článku 4 ods. 2 Rokovacieho poriadku 

Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Nad jazerom riadne a včas zvolané. Všetkých 

prítomných poslancov aj zamestnancov miestneho úradu na zasadnutí miestneho zastupiteľstva 

privítala. Ďalej privítala aj zástupcu mestskej polície pána Ing. Miroslava Fajčíka, veliteľa Mestskej 

polície v Košiciach – stanica Nad jazerom a  zástupcu štátnej polície pán pplk. Ing. Martin 

Gancarčíka, riaditeľa Obvodného oddelenia PZ Košice – Nad jazerom. Starostka privítala aj 

zástupcov tlače a prítomných obyvateľov Mestskej časti Košice Nad jazerom. Skonštatovala, že 

z celkového počtu zvolených poslancov 13 je prítomných 12, takže toto zasadnutie bolo 

uznášaniaschopné. Svoju neprítomnosť ospravedlnila poslankyňa PhDr. L. Kleinová. 

 

 

 K bodu č. 2/ Schválenie programu zasadnutia 

 

 Program riadneho zasadnutia bol oznámený písomne. Starostka vyzvala prítomných 

poslancov, aby hlasovali o predloženom programe.  

 

 (Hlasovanie č. 1: z prít. 12 za 12) 
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Starostka vyzvala prítomných poslancov, ak majú doplňujúce návrhy, aby ich predniesli, povedala, 

že by chcela doplniť do programu rokovania „Informatívnu správu k nelegálnej osade obydlí 

v lokalite Lubina“  a zaradiť ju ako bod č. 5/1., dodala, že správu majú poslanci predloženú na stole. 

Následne starostka vyzvala prítomných poslancov za hlasovanie k doplneniu bodu č. 5/1 

          

  (Hlasovanie č. 2: z prít. 12 za 12) 

 

Ako druhý doplnený bod rokovania starostka predložila bod „Personálne zmeny“. Uviedla, že dňa 

26.02. 2020 poslankyňa MUDr. Renáta Lenártová doručila na Miestny úrad Mestskej časti Košice – 

Nad jazerom vzdanie sa členstva v komisii sociálno zdravotnej. Následne vyzvala prítomných 

poslancov o hlasovanie za bod „Personálne zmeny“ a za doplnenie bodu č. 5/2 programu rokovania 

 

 (hlasovanie č. 3: z prít. 12 za 12) 

 

  

K bodu č. 3/ Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

 

Starostka určila za zapisovateľku pani Zuzanu Kalafúsovú a za overovateľov zápisnice 

poslanca B. Berbericha a poslankyňu A. Gajdošovú. Do návrhovej komisie boli zvolení poslanci R. 

Schwarcz a P. Slivka. 

  

(Hlasovanie č. 4: z prít. 12 za 12) 

 

Starostka poprosila členov návrhovej komisie, aby zaujali miesto pri pracovnom stole pre komisiu.  

 

K bodu č. 4/ Informatívna správa o činnosti   Obvodného oddelenia PZ Košice – Jazero 

a Mestskej polície v Košiciach – stanice Nad jazerom. 

 

Starostka poprosila riaditeľa Obvodného oddelenia PZ Košice – Jazero o prednesenie správy 

o činnosti oddelenia za posledné obdobie. 

 

 Pplk.  M. Gancarčík uviedol, že bezpečnostná situácia na sídlisku je stabilizovaná. Medzi 

majetkové trestné činy, ktoré vznikli na sídlisku patrilo vykradnutie kontajnerov charity, ktoré slúžia 

na oblečenie, kde došlo k vypáčeniu kontajnerov a vybratie obsahu. Riaditeľ podotkol, že keď sa 

bude daná situácia opakovať, budú sa snažiť kontaktovať charitu, aby zmenili umiestnenie 

kontajnerov a neboli umiestňované na tmavých miestach. Ďalej riaditeľ spomenul organizovanú 

skupinu zameranú na krádež elektro sortimentu. Táto organizovaná skupina vykradla na prelomu roka  

predajňu Planeo elektro, kde vnikla do predajne cez strechu budovy a odcudzila mobilné telefóny 

v drahšej cenovej relácii. Podotkol, že predajňa má vlastnú bezpečnostnú službu, ktorá síce prišla, ale 

nakoľko predajňa bola z vonku neporušená a páchatelia po vykradnutí opustili predajňu cez strechu 

budovy, tak ich nechytili. Ďalšia vykradnutá predajňa bola predajňa vín Matyšák pri Kauflande, kde 

páchatelia využili, že predajňa nie je zabezpečená. Najčastejšie tak isto dochádza ku krádežiam 

v priemyselnej zóne, kde páchatelia vykradnú kamióny, kým vodič niečo podpisuje, alebo vykladá 

a neustriehne zlodejov. Medzi ďalšie trestné činy patrí vyhrážanie či týranie detí. Pplk Gancarčík 

podotkol, že každé takéto jedno vyhrážanie nožom musia brať vážne a vypočutie páchateľa niekedy 

trvá aj päť hodín. Doplnil, že tiež  musia čakať na vyjadrenie prokurátora či daný páchateľ ostáva vo 
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väzbe, alebo bude prepustený na slobodu. Na sídlisku boli spáchané krádeže v motorových vozidlách, 

kde sa zistilo, že skupina maloletých chlapcov vo veku 16 rokov vykrádala autá cez okná, kde použili  

kladivá na núdzové rozbitie okien, ktoré ukradli z električiek. Zdôraznil, že bolo zložité chytiť 

páchateľov, keďže majú nízke personálne obsadenie a musia byť často naraz na viacerých miestach. 

Všetko je zdokumentované a ukradnuté veci sú už vrátené. Dotyční maloletí páchatelia si urobili 

z vykrádania motorových vozidiel súťaž, kde sa fotili a prezentovali s technickými preukazmi 

a kľúčmi na internete. Pplk. Gancarčík na záver dodal, že všetci štyria páchatelia sú zatiaľ zadržaní 

na obvodnom oddelení. Riešili aj 14 prípadov požitia drog, dodal, že im chýba tester na užitie 

zakázaných látok, lebo hoci na páchateľovi vidno, že požil zakázanú látku nemôžu mu to dokázať 

a  užitie drog je nebezpečnejšie pre okolie ako zvyškový alkohol. Povedal, že najväčší problém je 

s nedostatkom pracovných síl, keďže z 13 ľudí chýba 10 a stále apeluje na zastupiteľstvách, aby 

prostredníctvom primátora a župana žiadali starostovia posilnenie tímov a vždy vyberajú prioritné 

situácie. Štatisticky to zvládajú, ale často je to na úkor spánku. Na záver poďakoval mestskej polícii 

za spoluprácu. 

Následne starostka poďakovala pplk. Gancarčíkovi za prednesenie správy a otvorila k tomuto bodu 

rozpravu. Poďakovala sa za spoluprácu a potvrdila, že je nedostatok pracovných síl a sama verejne 

vyzvala ľudí, aby sa prihlásili na tieto pracovné pozície mestskej polície, pretože je to veľký problém. 

V rámci rozpravy sa o slovo prihlásil poslanec A. Borovský, ktorý sa poďakoval za všetko, čo MP 

polícia pre občanov robí a opýtal sa, či  by na križovatke pri Tescu nemohla byť hliadka z dopravnej 

polície a tiež na mieste mostu pri križovatke VSS, keďže tá časť je stále upchatá kolónou áut. Pplk. 

Gancarčík poslancovi Borovskému odpovedal, že kapacita cesty je hraničná, boli  pozvaní dopravní 

inžinieri aj krajský riaditeľ, aby sa vyjadrili k tejto situácii a časovalo sa to. Všetko išlo plynule, ale 

pokiaľ sa stane dopravná nehoda, zastavia sa obe pruhy a vznikne kolóna až k prešovskej ceste. Tiež 

povedal, že žiadal o prestavenie semaforu pri križovatke pred Tescom, nakoľko na ostrovčeku hrozí 

obyvateľom najväčšie ohrozenie, najmä pre malé deti a mamičky s kočíkmi. Nikto z prítomných už 

nemal žiadne dotazy ani pripomienky.  

Starostka poďakovala za rozpravu, ktorú uzatvorila a následne poprosila o prednesenie správy 

o činnosti zástupcu Mestskej polície v Košiciach  - stanice Nad jazerom p. Ing. M. Fajčíka, veliteľa 

MSP v Košiciach – stanice Nad jazerom, aby prítomných informoval o činnosti tejto stanice za 

posledné obdobie. 

Veliteľ M. Fajčík, povedal, že za obdobie 12/2019 a 1/2020 bolo zaznamenaných 372 priestupkov, 

z toho na úseku dopravy to bolo 246 priestupkov, 79 priestupkov bolo z oblasti porušenia verejného 

poriadku, 37 krát boli porušené VZN. V uvedenom období pribudli na sídlisku 4 vraky, k dnešnému 

dňu je 7 neodstránených vrakov. Od roku 2015 bolo odstránených 227 vrakov. Ďalej uviedol, že sa 

vykonalo 19 preventívno – bezpečnostných opatrení. Z toho 11 x bola vykonaná kontrola psov a 8 x 

kontrola fajčenia na verejných priestranstvách, 26 x sa zabezpečila asistencia  na prechode chodcov 

pri škole na Dneperskej ulici. Na asociálov a rušenie nočného kľudu bolo 453 hlásení. Ďalej bola 

privolaná 12 x asanačná služba a 5 x rýchla zdravotná pomoc. Ako zaujímavosť v tomto období 

uviedol M. Fajčík chytenie 15 ročného sprejera a povedal, že pribudol „fanúšik“, ktorý im často volá 

a hlási všetky priestupky, ktoré zistí. V roku 2019 už 188 krát volal a v tomto roku už cca 30 krát.  

Následne na to starostka poďakovala M. Fajčíkovi za prednesenie správy a poďakovala aj za chytenie 

sprejera, ktorý urobil na sídlisku značné škody, keď sprejom pomaľoval zastávky a doplnila, že 

najlepším „trestom“ by bolo dať takému človeku vymaľovať takéto ním vzniknuté škody, aby videl, 

koľko úsilia stojí pracovníkov mestskej časti, aby dali po ňom zastávky doporiadku. V rámci rozpravy 
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nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Následne na to vyzvala starostka návrhovú 

komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 68 

  (hlasovanie č. 5: z prít. 12 za 12) 

 

K bodu č. 5/ Správa o činnosti starostky mestskej časti 

 

 V tomto bode starostka predniesla správu o svojej činnosti od posledného riadneho 

zastupiteľstva konaného 5. decembra 2019. ( Ďalej nasleduje priama reč) 

  

Záver roka 2019 patril príprave a usporiadaniu tradičného koncoročného podujatia Jazerských 

Vianoc. Týmto chcem poďakovať všetkým, ktorí participovali, pomáhali, priložili ruku k dielu, aby 

aj toto podujatie sa vydarilo a prinieslo radosť  našim obyvateľom. V závere roka sme prevzali tak 

dlho očakávané stavebné povolenie o umiestnení stavby „Rozšírenie a Modernizácia Slanecká cesta“, 

ale vo verzii ešte neprávoplatné. Preto sme po dohode s mestom Košice nevydávali k tomu žiadne 

správy, stanoviská ani chvály, práve kvôli prieťahom a obštrukciám aktivistov a ich združení. 

Začiatok roka 2020 a prvé týždne patrili príprave a spracovaniu rozpočtu mestskej časti na rok 2020 

a 2021-2022 ale aj príprave a školeniam k parlamentným voľbám, ktoré sa budú konať už túto sobotu. 

Začiatok roka a prvé týždne patrili pracovným poradám a stretnutiam s riaditeľmi mestských 

organizácií a školských zariadení na území mestskej časti. Zúčastnila som sa pietneho aktu kladenia 

vencov pri príležitosti 75.výročia oslobodenia Košíc. Zúčastnila som sa pracovnej porady zvolanej 

Policajným prezídiom SR, Hasičským zborom a Mestskou políciou o vyhodnotení bezpečnostnej 

situácie na území mesta Košice za rok 2019. Na novoročnom stretnutí som privítala aj zástupcov 

farností na území mestskej častí p. Vladimíra Vargu a p. Petra Kentoša. Privítala som aj prvé bábätko 

mestskej časti s jeho rodičmi. Rozdali sme výťažok z vianočného punču, ktoré prevzali riaditeľky 

materských škôl. Usporiadali sme stolnotenisový turnaj Memoriál Gálovcov a prázdninovú 

korčuľovačku. Aktívne riešime problematiku nelegálnych marginalizovaných osád na území 

mestskej časti. Viac o tom v ďalšej správe. Zapojili sme sa do projektu spoločnosti LIDL v súťaži 

o výstavbu ihriska žihadielko v sume 87 000 eur. Súťaž sa spustila 13.januára 2020, zapojilo sa 93 

samospráv miest a obcí a k dnešnému dňu ak sa nič nezmení mohli by sme takéto ihrisko vyhrať. 

Vyhráva prvých 10 v rebríčku súťažiacich. Chcem sa vám všetkým, ktorí pomáhate v tomto projekte 

veľmi pekne poďakovať. Jazero, Jazerčania a množstvo našich priateľov z rôznych kútov Slovenska 

i zahraničia sa spojilo pre dobrú vec, pre naše deti. Osobné poďakovanie patrí poslancom Róbertovi 

Schwarczovi a Martinovi Semanovi za hodnotné motivačné vecné ceny, ktoré venovali do súťaže, 

ale aj pani poslankyni Lucii Kleinovej za prácu a mobilizáciu ľudí teréne.  

Na záver sa starostka poďakovala všetkým, ktorí hlasovali v súťaži Žihadielko o ihrisko pre mestskú 

časť, veľké poďakovanie vyjadrila ľuďom, ktorí vytvorili veľkú hlasujúcu komunitu. Niektorí 

hlasovali z 80 aj 100 účtov denne za svojich príbuzných, priateľov a známych hlasujú aj 8 hodín 

denne. Starostka ešte dodala, aby sa predišlo nejakým „fámam“ a dohadom, mestská časť vynaložila 

1044,18,-€ na propagáciu a reklamu súťaže, ako sú letáčiky a pútače. Následne na to starostka otvorila 

rozpravu. V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky 

 -uznesenie č. 69  

 ( hlasovanie č. 6: z prít. 12 za12) 

K bodu č. 5/1 Informatívna správa k nelegálnej osade obydlí v lokalite Lubina. 
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 Správa bola predložená písomne. Starostka uviedla, že chce informovať prítomných 

poslancov o veci riešenia k nelegálnej osade obydlia v lokalite Lubina a chcela, aby bolo boli podané 

relevantné informácie, dodala, že sama je v projektoch, ktoré prinášajú benefity mestskej časti 

a obyvateľom je vždy „prvá nastúpená v rade“.  Ďalej nasleduje prednes informatívnej správy 

k nelegálnej osade. 

Nelegálna osada v lokalite Lubina vznikla pred 14 rokmi a to vyprataním mestských bytových domov 

na Golianovej ulici v Košiciach v čase pred rekonštrukciou bytoviek. Osada sa rozkladá na 

pozemkoch druhovo určených ako orná pôda. V priebehu rokov existencie bola mestskou časťou 

vykonávaná terénna sociálna práca ako aj rokovania s vlastníkmi pozemkov o možnostiach riešenia 

nelegálneho užívania pozemkov. Naposledy dňa 13.02.2020 bolo v nelegálnej osade Lubina za 

asistencie MsP stanice Košice – Nad jazerom vykonané šetrenie za účelom zistenia aktuálneho stavu 

obyvateľstva a aktualizácie zoznamu. Šetrenia sa okrem pracovníčok OVS MÚ MČ Košice – Nad 

jazerom zúčastnil aj Mgr. Rolný (pracovník MMK) a Mgr. Rozner (pracovník ÚPSVaR Košice). 

Aktualizáciou zoznamu sa došlo k nasledovnému záveru: 

• v nelegálnej osade sa v súčasnej dobe zdržuje 121 osadníkov  

• z uvedeného počtu je 67 detí do 18 rokov a 54 obyvateľov nad 18 rokov 

• zo  121 obyvateľov je : 108 osadníkov s evidovaným trvalý pobytom v MČ Krásna 

   10 osadníkov s trvalým pobytom MČ Luník IX 

   2 osadníci s trvalým pobytom MČ Dargovských hrdinov 

   1 osadník s trvalým pobytom Kecerovské Pekľany 

Starostka dodala, že ani jeden obyvateľ nelegálnej osady Lubina nie je obyvateľom mestskej časti. 

Najbližšia kontrola v osade je naplánovaná na deň 17.03.2020. Kontroly sú naplánované v časovom 

intervale 1 x počas 5 týždňov.  Mestská časť má snahu riešiť vzniknuté situácie a byť nápomocná pri 

riešení zložitých životných situácii obyvateľov a preto za účelom skvalitnenia svojich   služieb   sa   

zúčastňuje   workshopov   a   konferencií.   Dňa 27.11 – 28.11.2019  sa Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová 

- starostka Mestskej časti Košice – Nad jazerom a pracovníčka OVS zúčastnila konferencie na tému 

„Koncepcia sociálneho bývania a ukončenia bezdomovectva v meste Košice“. Cieľom pracovného 

stretnutia bolo vypracovanie Koncepcie sociálneho bývania. Dňa 06.02.2020 sa pracovníčka OVS 

zúčastnila workshopu s názvom „Košice – mesto s bývaním dostupným pre každého“. Mestská časť 

Košice – Nad jazerom bola oslovená s ponukou zapojiť sa do národného projektu s názvom „Terénna 

sociálna práca a terénna práca v obciach s prítomnosťou marginalizovaných rómskych komunít“ II. 

Fáza. Hlavným cieľom národného projektu podpory terénnej sociálnej práce je poskytovanie 

kvalitných služieb klientom, ktorými sú členovia marginalizovaných rómskych komunít a ktorí trpia 

sociálnou exklúziou (vylúčením) a chudobou. V rámci projektu sa užívateľom odporúča zamerať sa 

na realizovanie preventívnych aktivít v oblastiach ako bývanie, zamestnanosť, finančná gramotnosť, 

zdravie a ďalšie. Mestská časť sa aktívne zaujímala o tento projekt a prehodnocovala všetky výhody, 

nevýhody i riziká. Po zvážení všetkých skutočností a taktiež z hľadiska efektívnosti a dĺžky trvania 

projektu došla MČ k záveru, že  sa do projektu nezapojí.    

Výhody: 

• Terénnych sociálnych pracovníkov a terénnych pracovníkov bude riadiť a usmerňovať 

regionálny koordinátor (odbornosť). 
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• Propagáciu projektu vykoná MV SR/ÚSVRK (Úrad splnomocnenca vlády pre rómske 

komunity). 

• Finančné prostriedky na výkon práce terénnych sociálnych pracovníkov a terénnych 

pracovníkov bude poskytovať MV SR/USVRK. 

• MV SR/ÚSVRK bude znášať aj paušálne platby na pokrytie nákladov (kancelárske potreby, 

telekomunikačné služby, cestovné náklady). (Výška paušálnej sumy na ostatné výdavky je 

100,-€/mesiac) 

• Zapojením sa do projektu by sa zintenzívnil kontakt s klientmi a bolo by možné hneď 

reagovať na ich životné situácie a potreby. Mzda terénneho pracovníka by predstavovala 

1 180 € v hrubom príjme a neterénneho pracovníka 880 € v hrubom príjme. 

 

Nevýhody: 

• Nelegálna osada Lubina sa bude musieť do konca roka zrušiť a to z titulu uplatnenia si práv 

vlastníkov a taktiež vedenia strategického plynového potrubia. Nelegálna osada sa nachádza 

v ochrannom pásme, kde v súčasnosti prebiehajú šetrenia a štátny stavebný dohľad. V prípade 

poškodenia potrubia hrozí veľké riziko všeobecného ohrozenia na životoch nielen obyvateľov 

nelegálnej osady, ale aj ostatných obyvateľov MČ.  Vzhľadom na to, že projekt je v trvaní 36 

mesiacov a vzhľadom na vyššie uvedené dôvody by nebolo možné v projekte zotrvať do 

konca.  (MČ v rámci svojho územia nedisponuje obytnými budovami/bytmi, kde by bolo 

možné obyvateľov presťahovať a ani pozemkom, na ktorom by bolo možné v nevyhnutnom 

prípade realizovať výstavbu príbytkov pre komunitu.) 

• Počiatočné výdavky na zabezpečenie kancelárie TSP a TP by musela na svoje náklady znášať 

MČ (poskytnúť každému TSP počítačovú zostavu + aspoň 1 tlačiareň, zabezpečenie 

mobilných telefónov, preventívne očkovanie TSP a TP, zabezpečenie ochranných 

prostriedkov a dezinfekčných prostriedkov, príspevok na obuv a oblečenie do terénu). 

• V prípade ukončenia pracovného pomeru terénneho sociálneho pracovníka a neobsadenia 

pracovnej pozície v príslušnom kalendárnom mesiaci nerefunduje MV SR/ÚSVRK mzdu za 

ostatných terénnych pracovníkov (navýšenie výdavkov MČ). 

• Pri účasti  terénnych sociálnych pracovníkov a terénnych pracovníkov na poradách, supervízii 

a vzdelávaní, ktoré sú organizované MV SR/ÚSVRK z nákladov spojených s účasťou na 

týchto aktivitách hradí MČ cestovné výdavky vrátane stravného v zmysle zákona č. 283/2002 

Z. z.  

 

V decembri 2019 bola Mestskej časti Košice – Nad jazerom doručená žiadosť spoločnosti SPP 

distribúcia o vykonanie štátneho stavebného dohľadu nakoľko obydlia osady sa nachádzajú 

v ochrannom pásme plynovodu. Zároveň došlo v posledných mesiacoch k opakovaným požiarom 

priamo nad plynovodom a takéto využívanie pozemku či činnosť je v rozpore so zákon o energetike. 

Nakoľko mestská časť nemá od roku 2006 kompetencie stavebného úradu v zmysle § 20 zákona 

71/1967 o správnom konaní sme podnet na výkon štátneho stavebného dohľadu postúpili príslušnému 

stavebnému úradu Mestu Košice pracovisku Juh na Smetanovej 4 v Košiciach. Príslušný stavebný 

úrad dňa 21.1.2020 vykonal štátny stavebný dohľad, pričom skonštatoval, že na predmetnom 

pozemku sa nachádzajú rôzne druhy provizórnych zastrešených príbytkov a prístreškov 

z odpadových materiálov. Podľa ustanovenia § 43 zákona č. 50/1976 Zb. je stavba stavebná 

konštrukcia postavená stavebnými prácami zo stavebných výrobkov, ktorá je pevne spojená so zemou 
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alebo ktorej osadenie vyžaduje úpravu podkladu. Stavebný úrad tým skonštatoval, že predmetné 

chatrče nie je možné považovať za stavby v zmysle stavebného zákona, nakoľko nespĺňajú základné 

požiadavky na stavby. Zároveň podnet spoločnosti SPP Distribúcia bol postúpený aj Polícií 

Slovenskej republiky a to z dôvodu možného prečinu ohrozenia prevádzky všeobecne prospešného 

zariadenia z nedbanlivosti a to postavením chatrčí bez potrebných oprávnení v ochrannom pásme 

plynovodu na potrubí a na uzávere ako aj činnosťou, ktorá spôsobila opakovaný požiar v tomto 

pásme. Mestská časť Košice – Nad jazerom zároveň písomne vyzvala vlastníkov o súčinnosť pri 

riešení podnetu spoločnosti SPP Distribúcia a požiadala ich o rokovanie. Na prerokovaní 

problematiky bolo deklarované, že je záujem spolupracovať s orgánmi štátnej a verejnej správy, 

pričom pri vypratávaní pozemkov si spoluvlastník najväčšieho pozemku uplatní svoje vlastnícke 

práva a bude sa podieľať aj nakládkou odpadu. Keďže však považuje súčasný stav za dôsledok 

postupu Mesta Košice pri vyprataní bytoviek na Golianovej ulici, požaduje od mesta podieľanie sa 

na vyprataní nelegálnej osady. V tomto duchu je spracovaná aj výzva o súčinnosť, ktorú adresoval 

Mestu Košice. O možnom ohrození prevádzky všeobecne prospešného zariadenia mestská časť 

písomne informovala odbor krízového riadenia Okresného úradu Košice, Civilnú ochranu mesta 

Košice, Políciu Slovenskej republiky a Mestskú Políciu v Košiciach, ako aj Slovenskú obchodnú 

inšpekciu ako orgán štátnej správy pre energetiku. Na Mestskej rade Mesta Košice o situácií bol 

informovaný primátor Mesta Košice Ing. Jaroslav Poláček. Zároveň bolo vedenie mesta, mestskej 

polície a vedenie Hasičského a záchranného zboru informované o vzniknutom stave na porade 

k vyhodnoteniu bezpečnostnej situácie v teritóriu Mesta Košice zvolanej riaditeľom Okresného 

riaditeľstva Policajného zboru v Košiciach plk. Otom Molnárom. Zároveň bol spracovaný a zaslaný 

podnet na prešetrenie porušení ustanovení zákona č. 79/2015 Z. z. o odpadoch, na nelegálne 

nakladanie s odpadom a to Okresnému úradu Košice ako orgánu ochrany prírody. Účasť v národnom 

projekte „Terénna sociálna práca a terénna práca v obciach s prítomnosťou marginalizovaných 

rómskych komunít“ aj bez ohľadu na nevýhodné podmienky podpory projektu považujeme za 

neprípustné, legalizovať protiprávny stav  nezákonného obsadenia pozemkov v ochranných pásmach 

plynovodu a železníc SR potláčajúci ústavne právo vlastníkov pozemkov. Takto využité finančné 

prostriedky štátneho rozpočtu sú neefektívnym a nehospodárnym nakladaním na podporu 

nezákonného stavu.  Je potrebné si uvedomiť, že ani pri snahe po geodetickom zameraní a prípadnej 

dohode s vlastníkmi pozemkov pri vykúpení je umiestnenie obydlí v rozpore platným územným 

plánom hospodársko-sídelnej aglomerácie Mesta Košice a je ekonomicky nereálne pre možnú 

legalizáciu osady Lubina vykonať prekládku strategického plynovodu a koľajiska železníc SR. 

Mestská časť Košice – Nad jazerom vynakladá enormné úsilie pre riešenie vzniknutej situácie 

v rozmedzí kompetencií, ktoré nám umožňuje platná legislatíva Slovenskej republiky. Na záver 

starostka dodala, že hoci správa bola dlhšia, ale chcela, aby mali poslanci prehľad o tom ako táto 

situácia vyzerá celkovo. K tejto situácii bude zasadať aj bezpečnostná rada. Povedala, že táto 

záležitosť je v kompetencii Mesta Košice a musí vynaložiť všetky sily na vyriešenie tohto problému 

a zabezpečiť náhradné bývanie týmto osadníkom, nakoľko je neprípustné, aby niekto si postavil 

nelegálne obydlie na plynových rúrach a doplnila, že nechce, aby sa stala podobná nešťastná udalosť 

ako v decembri 2019 v Prešove s tým rozdielom, že tu o situácii  vieme a potrebujeme ju riešiť. 

Dodala, že z pozície mestskej časti boli oslovené všetky inštitúcie a túto situáciu nie je možné 

absolútne odkladať, keďže sa jedná o závažnú situáciu. Nie je možné sa zapojiť do projektu, kde sa 

jedná o nelegálny stav bývania. Tak isto dodala, že ľuďom obývajúcich nelegálnu osadu musí Mesto  

Košice nájsť náhradné bývanie inak sa presunú nelegálne ďalej, tak ako prišli z oblasti Krásnej do 

našej mestskej časti.  
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Následne sa o slovo prihlásila poslankyňa S. Hricková, ktorá povedala, že si materiál prezrela 

a kontaktovali ju ľudia z nelegálnej osady Lubina, že im bolo povedané pri sociálnom šetrení, že sa 

musia do dvoch mesiacov vysťahovať. Povedala, že terénny sociálny pracovník nie je určený len pre 

klientov z osád, ale je aj pre rómskych či nerómskych klientov a písala správu pre koordinátorke 

terénnych sociálnych pracovníkov a ešte nemá oficiálnu odpoveď. Povedala, že na príslušnom 

oddelení vnútornej správy na sociálnom oddelení pracuje iba jedna pracovníčka a druhá je dlhodobo 

práceneschopná a myslí si, že posilnenie sociálnych služieb by sídlisku iba pomohlo. Ešte dodala, že 

aj pri prednesení informatívnych správ z policajného zboru sa skloňovali asociáli a neprispôsobiví 

občania  a je presvedčená o tom, že keby bola v mestskej časti kvalitná sociálna terénna práca, 

výrazne by prispeli ku kvalite života na sídlisku. Povedala, že mestská časť, čo sa týka počiatočných 

výdavkov, by nemala skoro žiadne výdavky, keďže nepotrebuje každý pracovník svoju tlačiareň 

a mobil, úplne postačuje jeden mobil a prístup k pevnej sieti a úrad disponuje dostatočným 

technickým vybavením. Myslí si, že tieto výdavky sú minimálne na to ako by sa zlepšila kvalita 

obyvateľov mestskej časti a je nemysliteľné povedať ľudom, aby sa do dvoch mesiacov presťahovali. 

Uviedla, že sa jej nepáči odstavec, kde je uvedené, že by takto vynaložené prostriedky štátneho 

rozpočtu boli neefektívne vynaložené a chýba jej v tomto materiáli nejaký záver a návrh riešenia. 

Starostka následne poslankyni odpovedala, že riešenie na tento problém je už v rámci štatútu Mesta 

Košice, ktoré má dostatočný počet pozemkov a treba si pozrieť príklady z praxe, kde sa dajú osadiť 

krásne unimobunky a Mesto Košice by sa malo postarať o týchto ľudí, pretože je to jeho povinnosťou. 

Ďalej dodala, že títo ľudia musia mať aj sociálne vybavenie a nie ako v osade bez hygienických 

podmienok. Je potrebné aby Mesto Košice im našlo vhodné bývanie, pretože by išlo stále 

o začarovaný kruh, bez strechy nad hlavou a základných lekárskych vyšetrení. Povedala, že v niečom 

s poslankyňou súhlasí, ale daný odsek, ktorý sa poslankyni nepáčil je len reálnym zhodnotením 

situácie z pozície mestskej časti, aké hrozby by boli, keďže tento projekt je neudržateľný na 36 

mesiacov. Tiež je v danej oblasti strategické plynové potrubie, ktoré nemôžeme premiestniť a 

koľajnice a hlavne oblasť má reálneho vlastníka a zapojiť sa do takého projektu by bolo hrozbou pre 

mestskú časť. Na záver dodala, že keby bola primátorka, do pol roka by bolo o každého človeka 

žijúceho takto na nelegálnom území postarané a netrvalo by to ani mesiace, ani roky. Tento projekt 

bol odkomunikovaný na Meste Košice a bol určený pre marginalizované skupiny a pri kontrolnej 

činnosti by sme mohli dopadnúť veľmi zle, keby sme ho prijali a musela by mestská časť vrátiť 

finančné prostriedky, lebo daný pracovník by po vyriešení problému nelegálnej osady nemal už čo 

robiť. Starostka ešte raz dodala a zdôraznila, že je tam legálny vlastník pozemkov, ktorý si chce 

uplatniť svoje práva a najväčší problém je riziko plynového výbuchu. Poslankyňa S. Hricková 

starostke odpovedala, že si myslí, že „pohadzovaním“ daného problému sa osada nezruší a že terénna 

sociálna práca by nebola len pre osadu Lubina, lebo v mestskej časti je dosť sociálne znevýhodnených 

ľudí a že by sa údajne zvýšila kvalita ostatných ľudí. Následne sa o slovo prihlásila zamestnankyňa 

oddelenia vnútornej správy, ktorá má na starosti sociálnu agendu Zuzana Petrovská, ktorá povedala, 

že boli tam viacerí pracovníci z mestskej časti u úradu a žiadne direktíva im neboli povedané, ale 

s ľudského hľadiska im bolo povedané  vysvetlenie, že vlastník, ktorý má na to to právo ich vysťahuje 

a nech sa pokúsia si nájsť bývanie u svojej rodiny. Dodala, že dokonca im bolo ponúknuté ubytovanie 

v Bernátovciach u p. farára, kde oni odmietli ísť, lebo ich životným štýlom je bývanie vo 

veľkej komunite a oni sa neoddelia. Poslankyňa S. Hricková kontaktovala dva dni pred uskutočnením 

miestneho zastupiteľstva Z. Petrovskú, informovala sa, ako sa bude riešiť situácia v osade Lubina. 

Napríklad krízové centrá by umiestnili matky s deťmi, ale zamestnankyňa Z. Petrovská povedala,  že 

jej aj poslankyňa S. Hricková  potvrdila, že túto službu by nevyužili. Ako príklad uviedla, že matke 

s deťmi a dokonca aj jej druhovi bolo ponúknuté ubytovanie v unimobunke v Bernátovciach 
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a dotyčná radšej s deťmi odišla niekde k príbuzným a keď bolo teplejšie sa do osady vrátila a bývala 

vo vedľajšej chatrči. Títo občania sa nechcú oddeliť a rozdelení by sa neprispôsobili životu. Na záver 

dodala, že zo strany mestskej časti sa urobilo maximum, kontroloval sa veľkokapacitný kontajner 

a poriadok, aby nedošlo k množeniu hlodavcov a chorôb. Uviedla, že žiadne direktívum zo strany 

mestskej časti tam nebolo udelené, len im bola ponúknutá pomoc a vysvetlenie, že keď neopustia 

nimi nelegálne vybudovanú osadu, príde aj tak vlastník a všetko zbúra, lebo má na to nárok, keďže 

sa jedná o jeho majetok. Pracovník magistrátu pán I. Rolný poskytol obyvateľom Lubiny informáciu, 

že na sídlisku Luník 9 bude realizovaná výstavba bytov, to však obyvatelia osady odmietli s tým, že 

oni na Luník 9 ísť bývať nechcú. Vyzdvihla, že hoci ani jeden z obyvateľov nie je obyvateľom 

mestskej časti, roky tam pracovníci chodili a starali sa. Starostka povedala, že obyvatelia osady 

chodili aj do centra materiálnej pomoci, ktoré je bezplatné na úrade a vždy mali dostatok oblečenia 

a vždy v rámci možností bolo o týchto obyvateľov postarané. Na to starostka vyzvala pracovníčku 

vnútornej správy E. Gordoňovú, aby v krátkosti zhrnula, aký je to projekt. E. Gordoňová povedala, 

že daný projekt bol vytvorený pre marginalizované skupiny a nejedná sa v tomto prípade 

o obyvateľov mestskej časti, tých obyvateľov je v súčasnosti 121 a sú hlavne obyvateľmi mestskej 

časti Košice – Krásna. Povedala, že projekt bol zameraný na zlepšenie bývania obyvateľom, finančnú 

gramotnosť zlepšila a aby sa predišlo  sociálno – patologickým javom. Čo sa týka bývania, mestská 

časť nemá žiadne byty a ani pozemky, aby mohla niečo postaviť týmto obyvateľom. Snažíme sa 

kontrolovať aj školskú dochádzku detí, chodíme tam ráno okolo  9.00 hodiny , či sa tam zdržiavajú 

školopovinné deti. Pracovníci sa pýtajú, či majú základné očkovania, ponúkame pomoc so šatstvom, 

keď im niečo chýba, aby si prišli vybrať do centra materiálnej pomoci. Snažíme sa, aby sa pravidelne 

kontajner vynášal. Na záver dodala, že títo pracovníci by vyslovene mali len na starosti Lubinu a na 

inú prácu by ich mestská časť nemohla využiť a zvyšok dňa by sedeli v kancelárii. 

Následne sa o slovo prihlásila poslankyňa A. Jenčová, ktorá povedala, že to nie je o tom, ako tu 

„niektorí kolegovia krútili očami, že nech si ich poslankyňa S. Hricková nasťahuje na dvor, ako 

započula“ povedala, že sa nezastáva nelegálneho stavu, že ho samozrejme treba riešiť, lebo je to beh 

na dlhé trate, ale posilnilo by to sociálne oddelenie. Na to starostka ešte raz zdôraznila, že projekt je 

neudržateľný. Následne na to sa o slovo opäť prihlásila poslankyňa S. Hricková, ktorá povedala, že 

si nemyslí, že by projekt nebol prínosom pre mč. Ako ďalší v poradí sa prihlásil o slovo poslanec R. 

Frnčo, ktorý dal návrh na ukončenie tejto diskusie.  

V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Následne na to vyzvala 

starostka návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 70 

  (hlasovanie č. 7: z prít. 12 za 12) 

K bodu č. 5/2 Personálne zmeny 

 V tomto bode starostka oznámila, že dňa 26.02. 2020 poslankyňa R. Lenátová doručila do 

podateľne na Miestny úrad Mestskej časti Košice – Nad jazerom vzdanie sa členstva v komisii 

sociálno- zdravotnej. V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. 

Následne na to vyzvala starostka návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 71 

  (hlasovanie č. 8: z prít. 12 za 12) 
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K bodu č.6/ Správa o plnení uznesení Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – 

Nad jazerom 

 Správa bola predložená písomne. V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy 

ani pripomienky. Následne na to vyzvala starostka návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – 

uznesenie č. 72 

 (hlasovanie č. 9: z prít. 12 za 12) 

 

K bodu č. 7/ Správa o výsledkoch kontroly 

 Správa bola predložená písomne. V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy 

ani pripomienky. Následne na to vyzvala starostka návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – 

uznesenie č. 73 

 (hlasovanie č. 10: z prít. 12 za 12) 

 

K bodu č. 8/  Informácia o vykonaných rozpočtových opatreniach programového 

rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad jazerom za rok 2019 

Materiál bol predložený písomne a bol zverejnený na webovej stránke mestskej časti. 

Starostka povedala, že v súlade s uznesením č. 22 z III. riadneho zasadnutia Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice – Nad jazerom zo dňa 7. marca 2019, ktorým miestne zastupiteľstvo poverilo 

starostku mestskej časti vykonať zmeny v bežnom rozpočte na rok 2019 rozpočtovými opatreniami. 

Rozpočové opatrenia 15-20 si mohli poslanci v materiáloch prezrieď. Rozpočtovými opatreniami č. 

15-20 sa uskutočnili presuny medzi položkami bežných výdavkov. Rozpočet bežných výdavkov bol 

na rok 2019 schválený v objeme 1 353 979 €. Čiastka 71 583 € zodpovedajúca objemu zmien 

bežných výdavkov realizovaných rozpočtovými opatreniami č. 1 – 20 predstavuje podiel 5,29%, čím 

je dodržaný miestnym zastupiteľstvom schválený objem zmien – najviac 20% bežných výdavkov 

rozpočtu počas kalendárneho roka. V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani 

pripomienky. Následne na to vyzvala starostka návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – 

uznesenie č. 74 

(hlasovanie č. 12:  z prít. 12 za 12) 

 

 K bodu č. 9/ Návrh programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad jazerom na rok 

2020 a na roky 2021 – 2022 

 Materiál bol predložený písomne, bol zverejnený na webovej stránke mestskej časti a úradnej 

tabuli, bol prerokovaný v miestnej rade a v komisiách finančnej, výstavby, investičnej činnosti 

sociálno – zdravotnej a komisii mládeže, vzdelávania, kultúry a športu. Programový rozpočet 

Mestskej časti – Nad jazerom na roky 2020 – 2022 je základným nástrojom finančného hospodárenia 

mestskej časti. Je zostavený na obdobie troch rokov rozpočtových rokov, pričom záväznými 

ukazovateľmi rozpočtu sú iba rozpočtované príjmy a rozpočtované výdavky rozpočtového roku 2020. 

Starostka povedala, že sa konala pracovná porada, kde sa rozpočet preberal a zakomponovali sa aj 
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vlastné návrhy poslancov, poslanec R. Frnčo mal požiadavku, aby  v území od Jenisejskej po 

reštauráciu u „ U Taťka“ bol sypaný štrk. Poslanec Seman mal požiadavku, aby uzamykateľné 

kontajnery mali špeciálne zámky. Dodala, že toto sa nemôže riešiť celoplošne, ale najskôr sa musia 

zistiť prevádzkové náklady. Bude potrebné stretnutie s bytovým družstvom a domové schôdze, nech 

sa obyvatelia vyjadria, či je to pre nich dôležité.  

 

Najdôležitejšími aktivitami mestskej časti v roku 2020 bude: 

1. Čistota a poriadok, zvýšený počet zvozov odpadu z parkových košov. Starostka doplnila, že 

každoročne sa navyšuje počet košov. Odstránené koše budú doplnené. Hneď ako sa uzavrie rozpočet 

a schváli, pracovníčka na verejnom obstarávaní môže hneď zadať požiadavku na obstaranie košov. 

Povedala, že mestská časť pripravuje novinku, aplikáciu, cez ktorú si budú môcť občania pozrieť, 

kde sa koše v mestskej časti koše nachádzajú a aj obyvatelia budú môcť jednoducho nahlásiť, kde je 

nejaký kôš poškodený. 

2. Nákup mobiliáru – najmä parkových košov a lavičiek. Občania môžu zadať požiadavku na 

osadenie lavičiek. 

3. Rozšírenie kamerového systému na sídlisku vrátane priestorov Trhoviska Ždiar. 

4. Revitalizácia troch detských ihrísk na uliciach Raketová a Jenisejská, Sputniková – účasť na 

projekte spoločnosti Lidl – súťaž o ihrisko Žihadielko, tu bude treba ešte vyriešiť podkladovú plochu, 

ktorá bude v správe Mestskej zelene. 

5. Voľný výbeh pre psov na ulici Amurská,  kde je aj požiadavka občanov na ihrisko pre psíkov 

6. Obnova trhoviska Ždiar, starostka poznamenala, že prezerali sa aj iné mestské časti a mestá, aké 

trhoviská majú, trhovisko má dobrú polohu a ľudia sú už naňho zvyknutý, pod trhoviskom vedie 

veľká plynová rúra. Budú nové trhové stoly, postaví sa podkladová plocha, kamerový systém 

a v ďalšom roku sa osvetlí táto lokalita. 

7. Realizácia projektu Zmena dopravného značenia v mestskej časti s cieľom uvoľnenia parkovacích 

miest na sídlisku od dodávok. Starostka dodala, že je to pokračujúci projekt z minulého roka a musí 

sa ešte vysúťažiť zhotoviteľ diela. Okolo 300 dodávok je v mestskej časti. 

8. Príprava projektovej dokumentácie na riešenie statickej dopravy na Ladožskej a Jenisejskej ulici. 

Preberalo sa to na pracovnej porade. Mesto Košice pripravuje regulácie, čo sa týka parkovných miest. 

Zatiaľ kladné stanovisko od novembra neprišlo. 

9. Vybudovanie verejného osvetlenia chodníka Jenisejská popri Myslavskom potoku. Tohto roku sa 

bude realizovať investičná činnosť. Celá oblasť od mestskej časti Sídlisko Krásna po Baltickú ulicu 

bude osvetlená. 

10. Príprava projektovej dokumentácie na verejné osvetlenie chodníka Rovníková a trhoviska Ždiar. 

11. Spracovanie urbanisticko – architektonickej štúdie rekreačnej lokality Jazero, v minulom roku 

nebola zrealizovaná. Bolo viacero stretnutí s architektmi, ale došlo k zrušeniu a mestská časť uvidí či 

sa podarí tento projekt zrealizovať. 
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12. Spolupráca s Mestom Košice a Masarykovou univerzitou v Brne na riešení problému siníc 

v jazere. 

13. Formou poskytnutia dotácií podpora verejnoprospešných aktivít v mestskej časti. Starostka 

doplnila, že vyvíjajú aktivity je vyčlenených na to 10 000 € a v rámci možností ich mestská časť 

podporí. 

14. Podpora činnosti Denného centra pre seniorov 

15. Zabezpečenie stravovania a poskytovanie príspevku na stravovanie seniorov. 

16. Poskytovanie jednorazových dávok občanom a rodinám v hmotnej núdzi, v rozpočte sa nachádza 

6 000 €  

17. Aktivácia dlhodobo nezamestnaných občanov - formou rôznych druhov programov v spolupráci 

s Úradom práce, sociálnych vecí a rodiny SR. Pracovníci prinášajú osoh, mestská časť má štyroch 

pracovníkov v rámci projektu z UP 9 mesačných, traja sú z minulého roka do konca mája a pribudnú 

ešte štyria. 

18. Realizácia kultúrno - spoločenských a športových aktivít v mestskej časti. Priestory prešli 

obnovou a rekonštrukciu, vymenil sa koberec v divadelnej sále, obnovili sa kancelárie, nový nábytok, 

ktorí povyrábali pracovníci odd. výstavby a týmto sa im starostka poďakovala 

19. Elektronizácia mestskej časti. 

20. Analýza stavu a návrh riešení  parkovacích miest v mestskej časti. 

21. Duálne vzdelávanie. V tomto bode starostka podotkla, že po vzore našej mestskej časti už aj iné 

pristupujú k duálnemu vzdelávaniu. Momentálne sa chodia vzdelávať dve študentky a v každom 

školskom roku pribudnú ešte ďalšie dve študentky. 

Starostka uviedla, že Bežné príjmy programového rozpočtu  na rok 2020 sú rozpočtované v sume 

1 564 402 € . Kapitálové  príjmy na rok 2020 sú rozpočtované v sume 103 300 € a sú tvorené: z 

transferov od mesta Košice spolu v sume 90 000 €, ktoré budú  použité na čiastočné financovanie  

investičných aktivít mestskej časti a z transferu zo štátneho rozpočtu - z Ministerstva vnútra SR v 

sume 13 300 € na kamerový systém - nákup a inštaláciu  2 ks kamier. Príjmové finančné operácie v 

celkovej čiastke 39 124 € predstavujú prevod a čerpanie  fondu hospodárskeho a sociálneho rozvoja  

na kapitálové výdavky - spolufinancovanie rozpočtovaných kapitálových výdavkov mestskej časti. 

Stav finančných prostriedkov na účtoch a v pokladni MČ k 31.12.2019: 326 270 €. Predpokladaný 

stav vlastných finančných prostriedkov  po uskutočnení predpokladaných rozpočtovaných 

kapitálových aktivít po zohľadnení dosiahnutia plánovaného prebytku hospodárenia z bežného 

rozpočtu 31. 12. 2020: 297 380 €. Starostka dodala, že rozpočet majú poslanci uvedený v tabuľkách. 

Bežný rozpočet programového rozpočtu Mestskej časti Košice - Nad jazerom na rok 2020 je v súlade 

so zákonom zostavený ako prebytkový vo výške  + 21 610 €. Kapitálový rozpočet je schodkový z 

dôvodu realizácie investičných projektov a  schodok vo výške:  - 50 500 €  je krytý zdrojmi 

z peňažného fondu a z bežných príjmov. Starostka otvorila k tomuto bodu rozpravu.  

V rámci rozpravy sa prihlásila o slovo poslankyňa A. Jenčová, ktorá sa opýtala prečo sa idú rušiť 

stánky na území OC Ždiar, keďže si ľudia na nich zvykli a nie každý má možnosť nakupovať v butiku  

a fitcentrum, ktoré neplatilo rok sa držalo. Povedala, že obstarávacia cena stánkov bola okolo 1300 € 

a tento spôsob prenájmu sa mestskej časti oplatí. Vyjadrila sa, že je proti zrušeniu týchto drevených 
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stánkov. Dala doplňujúci návrh na ponechanie stánkov a doplnenie ďalšieho stánku, kde bol predaj 

zeleniny. Ako ďalšie uviedla, že nie je spokojná pri položke poriadok a čistota, kde sa dodávateľsky 

rieši vyprázdňovanie košov a mestskú časť to stojí 1 600 € až  1 700 € mesačne. Povedala, že keď 

aktivační pracovníci vyprázdnia koše v štvrtok a piatok a doplnia sa koše na sídlisku, nebude 

potrebné cez víkend riešiť dodávateľské spoločnosti. Problém je len , keď sa koše nevysypávajú 

týždenne. Povedala, že nebude dávať k tejto položke žiadne pozmeňujúce návrhy, lebo vie ako by to 

dopadlo hlasovanie. Následne sa vyjadrila ku koseniu na sídlisku v sume 9 000 €, povedala, že na 

kosenie by stačil dôchodca, ktorý by sa prijal na dobu určitú, a školenie by stalo 50 € a sídlisko má 

cca 42 000 metrov štvorcových a zvládol by to za osem dní. Uviedla, že sa jej nepáči, že mestská časť 

nenavrhla výstavbu nových parkovacích miest, lebo je to blokované Mestom Košice, povedala, že 

poslanci majú vedieť vyvinúť tlak, aby to tak nebolo. Skonštatovala, že parkoviská nie sú prioritou 

mestskej časti. Povedala, že do rozpočtu prosí o zahrnutie výstavby parkovísk, dodala, že zrejme 

mestská polícia bude spokojná, lebo bude mať kde vyberať pokuty. Povedala, že pracujúcich ľudí 

nezaujímajú všetky možné kultúrne aktivity, ale po práci chcú zaparkovať. Stalo sa to aj jej, keď 

prišla večer domov a musela obísť päť ulíc a nakoniec sa postavila do križovatky a platila pokutu. 

Povedala, že takých obyvateľov je veľa. Dodala, že stúpli veľmi podielové dane z Mesta Košice a je 

to taký balík, s ktorým sa dá už inak hospodáriť a je z čoho tieto parkoviska  postaviť. Ako posledné 

sa poslankyňa vyjadrila k rozpočtu pre sociálne služby denné centrum. Povedala, že keď pri minulom 

rozpočte si dovolila navrhnúť odobrať 1 000 €, keď hľadala peniaze na parkoviská, bola pomaly 

vyhlásená za nepriateľa dôchodcov. Rozpočet bol vtedy schválený na 11 170 € a nakoniec im stačilo 

8 000 €. Aj ostatné čerpania sú zhruba v 8 000 € až 8 500 €. Poslankyňa sa ešte sa vyjadrila 

k občasníku Jazerčan, kde povedala, že to nie je módny časopis, aby sa vydával v takej kvalite a na 

toľkých stranách a jeho náklady sa stále zvyšujú, pri tom by mal obsahovať základné informácie 

a bolo by treba trochu skromnosti. 

 Starostka poslankyni odpovedala, že Jazerčan vydáva tá istá spoločnosť, ktorá ho vydávala predtým, 

je inflácia a ceny tovarov sa zvyšujú. Podstatnú časť tvoria informácie zo školských zariadení 

a inštitúcií, chce aby to bol hodnotný časopis a nie taký, ktorý by skončil spolu s letákmi v koši. Ďalej 

starostka doplnila, že dostáva desiatky ďakovných listov, ľudom sa Jazerčan páči a veľa občanov žije 

aj v zahraničí, kde si ho tiež radi prečítajú a posiela sa aj do Čiech. Chce ponúknuť kvalitné 

a hodnotné čítanie a ľudia nemusia tráviť svoj čas len na sociálnych sieťach a sú tam hodnotné 

informácie nielen pre občanov mestskej časti, ale ja pre poslancov, pretože môžu napísať vlastné 

články, ktoré sa tam zakomponujú. Jazerčan má mať úroveň a je za to, aby sa nevydával na obyčajnom 

papieri, ale na kvalitnom. Starostka sa vyjadrila k Dennému centru, že robíme všetko preto, aby bola 

spokojnosť v Dennom centre, aby sa organizovali aktivity pre našich seniorov, pokiaľ majú poslanci 

návrhy, čo sa má zlepšiť rada ich prijme. Denné centrum sa zmodernizovalo a zrekonštruovalo. Čo 

sa týka parkovacích miest, starostka povedala, že súhlasí s poslankyňou, že ich mestská časť 

potrebuje, ale pýta sa, kde sa majú postaviť, keď nie je miesto. Povedala, že aj „vy ste dali vypracovať 

projektovú dokumentáciu“ a neprešlo to cez útvar Hlavného architekta a ani mestská časť nedostala 

kladné vyjadrenie. Majú svoje regulatívy a starostovia boli pozvaní na rokovanie, kde regulatívne 

chcú zakázať výstavbu a nie každé miesto, ktoré sa javí ako vhodné je vhodné na výstavbu. Je 

projektová dokumentácia na Ladožskej a Jenisejskej. Ročne pribudne 280 áut na sídlisku. Nie každá 

plocha sa dá pretransformovať na parkovacie miesto. Na záver dodala, že regulatívy musia platiť pre 

všetkých a platia aj pre ostatné mestské časti. Čo sa týka košov, starostka povedala, že najmä v lete 

sú koše preplnené, keďže sídlisko navštevujú aj občania z iných mestských častí, vyplynulo z praxe, 

že efektívnejšie je, keď túto službu pravidelne zabezpečuje spoločnosť Kosit. Podotkla, že vždy bolo 

a je prioritou efektívne využívanie finančných prostriedkov a šetrenie. Mestská časť má 
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predpokladaný prebytok  20 000 € a cieľom je hospodárne nakladať s verejnými zdrojmi. Drevené 

stánky musia ísť v celom meste, hoci ona by rada tie stánky mala, ale legislatíva to nepovoľuje. 

Následne poprosila o vyjadrenie vedúceho oddelenia výstavby p. M. Derfiňáka, aby sa vyjadril ku 

parkovým košom a koseniu. M. Derfiňák sa vyjadril, že si osobne nevie predstaviť dôchodcu, ktorý 

by celý deň v horúčavách kosil takú veľkú plochu, aj keď už v minulosti už boli pracovníci v počte 4 

až 6, ale  týchto ľudí sme museli presúvať po sídlisku, vydávať im nástroje atď. Keď sa porovnali 

sumy, ktoré sme museli vynaložiť na pracovníkov na dohodu s pracovníkmi so spoločnosti Kosit, 

bola to približne rovnaká suma. Keď sú zabezpečení pracovníci, nie je s tým žiadna práca, majú na 

to nástroje a všetko je efektívnejšie. K parkovým košom sa vyjadril, že v lokalitách Čiernomorská, 

Jenisejská sa plnia koše do šiestich hodín. Keď v piatok vyprázdnia koše ráno, už večer sú koše plné, 

suma za vynesenie košov je približne aj s dodaním sáčku 1 €.  

V rámci diskusie sa prihlásila o slovo poslankyňa S. Hricková, ktorá povedala, že by bolo dobre 

porozmýšlať, čo sa týka stánkov, ako by sme malých podnikateľov podporili a aby si mohli občania 

lacno nakúpiť. Ďalej sa opýtala, či existuje nejaká koncepcia, koľko ihrísk chceme postaviť a ako sú 

využité, pretože dnešný trend „je už niekde inde“ a chýbajú doplnkové služby pri  ihriskách. 

Povedala, že chápe, že mamičky a dôchodcovia sú vďační voliči, viac ako pracujúci, ktorí si hľadajú 

voľné miesto na zaparkovanie po práci. Žiada, aby sa prehodnotilo, čo je prioritou mestskej časti. 

Poslankyňa mala ďalej pripomienku k programu štyri - odpadovému hospodárstvu, poznamenala, že 

v piatok zvykne chodiť na veľkú poštu na sídlisku oproti poliklinike a je tam permanentne neporiadok 

a preplnené koše, týmto žiada o posilnenie. Vyjadrila sa že, že by sa tímy mohli posilniť tak, že by sa 

vzali do pracovného pomeru nezamestnaní ľudia z úradu práce napríklad a bolo by to lacnejšie ako 

keď sa to rieši dodávateľskou spoločnosťou. Následne povedala, že sa chce vyjadriť k bodu sociálne 

služby, kde chýba komunitná a terénna práca a riešenia sociálnych služieb v kompetencii mestskej 

časti a vidí opäť tie isté programy. Povedala, že občania potrebujú najmä sociálne poradenstvo, vedieť 

vypísať si žiadosti a čo potrebujú na jednotlivé úrady. Podotkla, že mestská časť má len jednu 

sociálnu pracovníčku, keďže druhá je dlhodobo práceneschopná, čo je málo a do budúcna žiada 

posilniť tieto pozície. Čo sa týka informačného systému, povedala, že keď si chcela prezrieť zvukové 

záznamy zo zastupiteľstva, nebol k dispozícii ani jeden záznam, vždy vyhadzovalo nejakú chybu, že 

tento súbor neexistuje, ale reklama na „Žihadielko“ vyskakovala stále. Žiada aby sa to dalo do 

poriadku, keďže už minule hľadala zvukové záznamy, lebo ju jeden z obyvateľov poprosil, keďže 

chcel vedieť čo sa prejednáva na zastupiteľstve. 

 V rámci rozpravy sa prihlásil o slovo poslanec B. Berberich, ktorý sa opýtal poslankyni Hrickovej 

aké doplnkové služby mala na mysli. Poslankyňa povedala, že sa jedná o občerstvenie pri ihriskách. 

Poslanec B. Berberich povedal, že to nie je v kompetencii mestskej časti a nebude to poskytovať. 

Poslankyňa S. Hricková povedala, že ihriská pri ktorých nie je občerstvenie nebudú tak kapacitne 

využité ako tie pri ktorých sú takéto služby. Chcela by, aby sa sledovala vyťaženosť ihrísk, či 

nezaberajú plochu pre nové parkoviská, ktoré by mohli byť na takom mieste. Starostka povedala, že 

čo sa týka detských ihrísk, bolo posúdené každé jedno ihrisko a väčšina ihrísk je v správe Mestskej 

zelene. Všetky samosprávy mestá a obce majú sprísnené podmienky na výstavbu detských ihrísk 

a máme skoro všetky zrekonštruované a do roku 2021 musí byť splnená legislatíva o certifikovaných 

prvkoch. Celkový proces je veľmi komplikovaný, musíme previesť pozemky za 1 € do Správy 

mestskej zelene, sú s tým pre mestskú časť zvýšené náklady, prísne kontrolované pieskoviská, je 

potrebné časté kosenie. Ihriská stavia vychytená spoločnosť s certifikovanými prvkami. Ostáva ešte 

oblasť Raketová a  Jenisejská na rekonštrukciu. Starostka doplnila, že aj lokalita nového ihriska 

„Žihadielka“ je dobrá, pretože je blízko pizzeria, parkovisko pred OC Ždiar aj pošta. Mestská časť 
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musí dodržiavať územný plán a dodržiavať zákon. K zvukovým záznamom sa starostka vyjadrila, že 

nevie o tom, že by zvukové záznamy nefungovali a bude to konzultovať s technikom mestskej časti. 

Určité veci sa budú implementovať a mestská časť chce pozíciu v „Transparency international“ 

upevniť, keďže sme boli „skokan roka“. Starostka v ďalšom bode vyzvala vedúcu ekonomického 

oddelenia p.M. Majtánovú, aby sa prišla vyjadriť k téme drevených stánkov v mestskej časti. M. 

Majtánová povedala, že sa vyjadrí k stánkom s dočasným stanovišťom a trvalým stanovišťom. 

Povedala, že ešte v polovici roka 2014 došlo k zmene zákona o podmienkach predaja na trhových 

miestach, kde dovtedy určitý druh tovarov, vrátane rôznych  textilných výrobkov a odevov sa mohli 

predávať v stánkoch s dočasným stanovišťom. Tento stánok je napr. na mieste pri OC Ždiar,  ktoré 

nespĺňajú podmienky stavby, nie sú napr. spojené so zemou, alebo tam nie je elektrina napojená. 

Tieto výrobky možno predávať len v stánkoch s trvalým stanovišťom, stánky by mali spĺňať 

podmienky stavby. Mestská časť to riešila a nie sú splnené podmienky zo zákona ani na iných 

trhoviskách na ktorých boli. Mestská časť nemôže pracovať v nesúlade so zákonom. Keď chceme 

robiť trhoviská ako nové, nemôžeme porušovať zákon a právne normy. Mestská časť nemá také 

podmienky a finančné prostriedky, aby mohla postaviť stavby, stánky s trvalým stanovišťom. 

Starostka dodala, že nie je problém v tom, že by mestská časť tieto stánky nechcela, ale nemôže 

postupovať mimo zákon. K parkovaniu povedala starostka, že urobí veľké pracovné stretnutie, kde 

sa stretnú odborníci z útvaru Hlavného architekta, aby ozrejmili danú problematiku, ktorú pripravujú 

pre Mesto a mestské časti. Nám je nadriadené Mesto Košice a pre nás je dôležitá informácia, kedy 

bude dokument spracovaný. 

 V rámci rozpravy sa prihlásil o slovo poslanec R. Frnčo, ktorý povedal, že chce poprosiť všetkých 

kolegov poslancov, nech dané témy riešia na komisiách a nie teraz na zastupiteľstve, ktoré nie je na 

to. Na komisiách sa majú dávať konkrétne návrhy a nie teraz riešiť ihriská, veď väčšinou ide o ich 

revitalizáciu a či sa majú teraz zrušiť a vybetónovať na nich parkoviská. Dodal, že nech to má aj 

nejaký výsledok a nie rozprávanie a tliachanie „o ničom“. 

 V rámci rozpravy sa opäť o slovo prihlásila p. Hricová, ktorá povedala, že sa jej zdá, že to hraničí 

s osobnými „vecami“ a že žiaľ každý má aj svoje ďalšie pracovné povinnosti a svoje predložené 

návrhy môže predložiť aj na zastupiteľstve, že na to zastupiteľstvo je, aby sa veci odkonzultovali. 

Poprosila poslanca, aby nehodnotil jej prácu, ona si nedovolí hodnotiť prácu iných. V rámci rozpravy 

nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Následne na to vyzvala starostka návrhovú 

komisiu o prednesenie uznesenia. Poslanec z návrhovej komisie R. Schwarz povedal, že návrhová 

komisia dostala doplňujúci návrh poslankyne A. Jenčovej, ktorým miestne zastupiteľstvo malo 

odporučiť schváliť ponechanie stánkov v oblasti OC Ždiar a dobudovanie ďalšieho. Na to starostka 

povedala, že toto uznesenie nepodpíše, nakoľko bolo ozrejmené, že to nie je v súlade so zákonom a či 

chce, aby sa za to hlasovalo. Poslankyňa Jenčová povedala, že chce, aby do budúcna bol takýto predaj 

umožnený a nateraz tento svoj návrh sťahuje. Starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie 

uznesenia- uznesenie č. 75 

  (hlasovanie č. 13: z prít. 12 za 10, zdržali sa 2) 

  K bodu č. 10/ Návrh na zvýšenie hodnoty nehnuteľného majetku Mestskej časti Košice 

– Nad – budovy Obchodného centra Branisko v sume 12 509,64 € (slovom: dvanásťtisíc 

päťstodeväť eur šesťdesiat štyri centov). 

 Materiál bol predložený písomne bol prerokovaný v miestnej rade. Dňa 05. 09. 2019 bol 

uznesením Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice –  Nad jazerom  č. 56 schválený návrh 
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Dohody o urovnaní medzi Mestskou časťou Košice – Nad jazerom a spoločnosťou CLINTRIAL, s. 

r. o.. Dohodu o urovnaní účastníci uzavreli dňa 11. 09. 2019  a dohodli sa v nej na urovnaní svojich 

nárokov a to započítaním svojich vzájomných pohľadávok. V dohode bol vyčíslený nárok Mestskej 

časti Košice – Nad jazerom v sume 13 628,77 eur. Pohľadávka zo strany nájomcu predstavovala sumu 

17 423,53 eur a to na základe nim zrealizovaných stavebných úprav, udržiavacích prác a opráv 

prenajímaného priestoru počas doby trvania nájmu. Nájomca sa zaviazal, že prevyšujúcu časť svojej 

pohľadávky si nebude uplatňovať. V zmysle vypracovaného znaleckého posudku č. 118/2019 

znalkyňou Ing. Bernadetou Fabovou zo dňa 29. 11. 2019 technické zhodnotenie nehnuteľného 

majetku Mestskej časti Košice – Nad jazerom – budovy Obchodného centra Branisko po realizácií 

stavebných úprav nájomcom predstavuje sumu 12 509,64 eur. Ostatné udržiavacie práce a opravy 

prenajímaného priestoru v sume 4 913,89 eur zrealizoval nájomca počas doby trvania nájmu na svoje 

vlastné náklady. Na základe uvedeného navrhujeme zvýšiť hodnotu nehnuteľného majetku Mestskej 

časti Košice – Nad jazerom – budovy Obchodného centra Branisko v sume 12 509,64 eur. V zmysle 

čl. 11 ods. 11 Zásad hospodárenia s majetkom Mestskej časti – Nad jazerom a s majetkom zvereným 

do správy Mestskej časti Košice – Nad jazerom a na základe hore uvedených skutočností starostka 

mestskej časti rozhodla dňa 31. 12. 2019 o trvalom upustení od vymáhania pohľadávky, t. j. o 

odpísaní pohľadávky mestskej časti v sume 1 119,13 eur k 31. 12. 2019 voči nájomcovi. Uvedená 

čiastka predstavuje rozdiel medzi výškou pohľadávky Mestskej časti Košice – Nad jazerom v sume 

13 628,77 eur a výškou technického zhodnotenia nehnuteľného majetku v sume 12 509,64 eur. 

Zároveň nájomca vynaložil počas doby trvania nájmu na udržiavacie práce a opravy prenajímaného 

priestoru vo forme vlastných nákladov sumu 4 913,89eur. V rámci rozpravy nemal nikto 

z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie 

uznesenia – uznesenie č. 76 

 (hlasovanie č. 14: z prít 11 za 11) 

 

K bodu č 11./ Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad 

jazerom na rok 2020 

Materiál Vám bol predložený písomne, bol prerokovaný v miestnej rade a v komisiách: 

finančnej, sociálno - zdravotnej a komisii mládeže, vzdelávania, kultúry a športu. Mestská časť 

Košice – Nad jazerom Všeobecne záväzným nariadením č. 44 o poskytovaní dotácií z rozpočtu 

mestskej časti upravuje poskytovanie dotácií z rozpočtu mestskej časti. Pod pojmom "dotácia" sa 

rozumie nenávratný finančný príspevok poskytnutý z rozpočtu mestskej časti na účel vymedzený 

v predmetnom VZN a za podmienok v ňom stanovených. Do termínu predkladania žiadostí, t. j. do 

31. 01. 2020  bolo na Miestny úrad Mestskej časti Košice – Nad jazerom doručených celkovo 19 

kompletných žiadosti o poskytnutie dotácie. Zároveň všetky žiadosti o poskytnutie dotácie sú 

podrobne rozpísané v dôvodovej správe spolu s tabuľkou. Starostka povedala, že o každej žiadosti 

budú poslanci samostatne hlasovať, tak ako sa hlasovalo aj po minulé roky a na záver 

návrhová  komisia prednesenie  „am blok“  uznesenie, o ktorom poslanci zahlasujú. 

1. Súkromné centrum voľného času, Galaktická 9, 040 12 Košice – Nad jazerom , vo výške 300,- € 

 (hlasovanie č. 15: z prít: 11 za 11) 

2. G mini Dance team, Sputniková 7, 04012 Košice, vo výške 800, - € 
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 (hlasovanie č. 16: z prít: 11 za 11) 

3. Základná škola Bukovecká 17, 040 12 Košice, vo výške 500,- € 

 (hlasovanie č. 17: z prít: 11 za 11) 

4. Základná škola Irkutská 1, 040 12 Košice, vo výške 400,- € 

 (hlasovanie č. 18: z prít: 11 za 11) 

5. Združenie kresťanských seniorov Slovenska, Bajkalská 25, 821 01 Bratislava – Ružinov, miestna 

pobočka Košice – Naj Jazerom, Levočská 5, 040 12 Košice, vo výške 1300 €,- 

    (hlasovanie č. 19: z prít:11 za 11) 

6. Jazero pre všetkých, Bukovecká 10, 04012 Košice, vo výške 500,- € 

(hlasovanie č. 20: z prít: 11 za 11) 

7. Slovenský zväz protifašistických bojovníkov, Hlavná 68, 040 01 Košice, vo výške: 350,- € 

(hlasovanie č. 21: z prít: 11 za 11) 

8. Knižnica pre mládež mesta Košice, Kukučínová 2, 043 59 Košice, vo výške: 300, - € 

   (hlasovanie č. 22: z prít. 11 za 11) 

9. PIMPOLLO, Čingovská 9, 040 12 Košice, vo výške: 600,- € 

 (hlasovanie č. 23: z prít 11 za 11) 

10. Školský športový klub TYDAM Košice, Užhorodská 1, 040 11 Košice, vo výške 700,- € 

 (hlasovanie č. 24: z prít. 11 za 11) 

11. Detská organizácia FRIGO, Jantárová 10, Košice, vo výške:700,- € 

 (hlasovanie č. 25: z prít. 11 za 11) 

12. Súkromné gymnázium, Dneperská 1, 040 12 Košice, vo výške: 450,- € 

 (hlasovanie č. 26: z prít. 11 za 11) 

13. DOBRÁ ŠKOLA n.o., Dneperská 1, 040 12 Košice, vo výške 400,- € 

 (hlasovanie č. 27: z prít: 11 za 11) 

14. Rímskokatolícka farnosť Svätých košických mučeníkov, nám. Košických mučeníkov 1, 040 12 

Košice, vo výške: 500,- € 

 (hlasovanie č. 28: z prít: 11 za 11) 

15. Rodičovské združenie pri MŠ Azovská 1, 040 12 Košice, vo výške: 250,- € 

 ( hlasovanie č. 29: z prít: 11 za 11) 
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16. Tanečný klub „U nás ožiješ“, Galaktická 5, 04012 Košice, vo výške: 400,- € 

 (hlasovanie č. 30: z prít: 11 za 11) 

17. Občianske združenie ANGEL DANCE SCHOOL, Rovníková 5, 040 12 Košice, vo výške: 650,- € 

 (hlasovanie č. 31: z prít. 11 za 11) 

18. Občianske združenie Cookies skating club Košice, Šafáriková 21, 040 11 Košice, vo výške:  

700,- € 

 (hlasovanie č. 32: z prít. 11 za 11) 

19. Verejná knižnica Jána Bocatia, Hlavná č. 48, 042 61 Košice, vo výške: 200,- € 

 (hlasovanie č. 33: z prít. 11 za 11) 

 

Následne na to starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie „am blok“ uznesenia -uznesenie 

č. 77 

 (hlasovanie č. 34: z prít. 11 za 11) 

K bodu č. 12/ Monitorovacia správa k Akčnému plánu rozvoja Mestskej časti Košice – Nad 

jazerom na roky 2015 – 2020 za obdobie I – IV. kvartálu 2019 

 Materiál bol predložený písomne. V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy 

ani pripomienky. Následne vyzvala starostka návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie 

č. 78 

 (hlasovanie č. 35: z prít. 11 za 11) 

K bodu č. 13/ Informatívna správa o riešení pripomienok z poslaneckých dní za rok 2019 

 Poslanecké dni v roku 2019 sa uskutočnili podľa schváleného plánu v počte 10, vždy prvú 

stredu v mesiaci. Na poslaneckých dňoch sa  zúčastnili spolu  9 obyvatelia mestskej časti. Na všetky 

pripomienky v počte 46 boli spracované písomné odpovede. Požiadavky občanov, ktoré boli 

vznesené na jednotlivých poslaneckých dňoch. Starostka povedala, že je to uvedené v dokumentoch 

aj s komentárom. V rámci rozpravy nemal nikto žiadne dotazy ani pripomienky. Následne na to 

vyzvala starostka návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 79 

 (hlasovanie č. 36: z prít. 11 za 11) 

  

K bodu č. 14/ Interpelácie 

Starostka vyzvala prítomných poslancov o predloženie interpelácií. 
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K bodu č.15/ Rôzne 

 V tomto bode poprosila starostka poslanca Slivku, aby poskytol informácie k zmene zákona 

č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení 

neskorších predpisov. Poslanec Slivka povedal, že verejní funkcionári podľa vyhlášky 66 Zb. zákona 

z roku 2019 sú povinní podať majetkové priznanie do 30.04. 2020 spolu s kópiou daňového priznania 

za prechádzajúci kalendárny rok. Poslanec dodal, že poslanci su pozvaní dňa 11.03. 2020 bude 

školenie o majetkových priznaniach v čase od 9:00 – 12:00 hod. na magistráte Mesta Košice. 

 V rámci rozpravy sa o slovo prihlásila p. Hricková, že takto pred rokom sa schvaľoval nárok na 

poskytnutie dotácií a poprosila o termíny jednotlivých akcií a riešila to na komisiách aj 

zastupiteľstve. Ešte raz poprosila o oznámení jednotlivých akcií. Starostka poslankyni povedala, že 

ani na magistráte nepozývajú poslancov a v materiáloch sú zverejnené pri dotáciách termíny akcií. 

Aktivity mestskej časti sú zverejnené na webovej stránke. Poslanci nepotrebujú ešte nejaké špeciálne 

ďalšie pozvania. Každý poslanec, ktorý má záujem o akcie stačí, keď zavolá, napíše, že príde. 

Starostka povedala, že či už na Korčuľovačke, alebo Memoriálu Gálovcov, bolo veľmi málo 

poslancov, možno jeden. Dodala, že srdečne sú pozvaní všetci poslanci na akcie. Poslankyňa S. 

Hricková odpovedala, že by sa nemalo hodnotiť kto z poslancov prišiel a kto nie, pretože nie každý 

sa môže v danej chvíli zúčastniť a nie každá oblasť je jeho. P. Hricková povedala, že sa chce 

poďakovať klubu kresťanských seniorov, ktorí vždy pozvánku pošlú. V rámci rozpravy už nemal 

nikto žiadne dotazy ani pripomienky.  

 

K bodu č. 16/Záver 

Starostka poďakovala všetkým prítomným za účasť a vyhlásila toto miestne zastupiteľstvo za 

ukončené. Najbližšie 11. riadne zasadnutie miestneho zastupiteľstva sa bude konať 21. mája 2020.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 Ing. Mgr. Lenka K o v a č e v i č o v á 

          starostka mestskej časti 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia:  Mgr. B. Berberich 

 

Mgr. A. Gajdošová 

 

Zapisovateľka: Zuzana Kalafúsová 
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